



三江贸易有限公司
SUN JIANG TRADING SDN. BHD. (Co. No.: 33850-U)
GST ID No.: 000556204032

WARNING NOTICE



Notice is hereby given to the general public and to the trade that **SUN JIANG TRADING SDN BHD** of Lot 2660, Kg. Baru Sungai Buloh, 47000 Selangor Darul Ehsan, Malaysia is the common law and/or registered proprietor for the above trademarks. The above trademarks are used in relation to amongst others household cleaning products, household cleaners, disinfectants, household cleaning and detergents, household and laundry bleach, and toiletries.

The above trademarks are protected by trademark law and/or common law in Malaysia. By virtue of long continuous use and registration thereof, **SUN JIANG TRADING SDN BHD** has acquired immense goodwill and reputation in the above trademarks and the marks have become distinctive of our goods. Any other person and/or establishments found to be importing, manufacturing, distributing or selling products bearing an exact or an approximate copy of the above marks without the express written permission of the trademark owners will be infringing the common law rights and/or trademark rights of **SUN JIANG TRADING SDN BHD**.

WARNING is HEREBY GIVEN to the general public and to the trade that **SUN JIANG TRADING SDN BHD** will not hesitate to ensure that both civil and/or criminal proceedings will be instituted against any and all persons and/or establishments found committing or assisting in the commission of any of the unlawful acts of misappropriate stated above. BE FOREWARNED.

If you have any inquiries relating to the above, kindly contact:-

DCC Advanz Malaysia Sdn. Bhd.
Suite 609, Block D, Phileo Damansara 1,
No.9, Jalan 16/11, 46350 Petaling Jaya,
Selangor D.E., Malaysia

Tel:+(603) 7957 1472
Email: info@dccadvanz.com



三江贸易有限公司
SUN JIANG TRADING SDN. BHD. (Co. No.: 33850-U)
GST ID No.: 000556204032

NOTIS AMARAN

DEPEX
立白

DEPEX



Notis dengan ini dikeluarkan kepada orang awam dan para pedagang bahawa **SUN JIANG TRADING SDN BHD** beralamat di Lot 2660, Kg. Baru Sungai Buloh, 47000 Selangor Darul Ehsan, Malaysia, ialah tuan punya menurut *common law* dan/atau pemilik cap dagangan berdaftar di atas untuk produk pembersihan isi rumah, pembersih isi rumah, pembasmi kuman, perbersihan dan detergen isi rumah, peluntur isi rumah dan dobi, peralatan mandian dan sebagainya.

Cap dagangan di atas dilindungi oleh undang-undang cap dagangan dan/atau *common law* di Malaysia. Hasil daripada penggunaan berterusan jangka panjang dan pendaftarannya, **SUN JIANG TRADING SDN BHD** mendapat nama dan reputasi yang sangat baik dengan cap dagangan di atas dan cap dagangan tersebut telah menjadi ciri unik bagi barangan kami. Mana-mana orang dan/atau syarikat lain yang didapati mengimport, mengilang, mengedar atau menjual produk yang mempunyai salinan cap dagangan sebenar atau seakan-akan sama seperti cap dagangan di atas tanpa mendapat kebenaran bertulis yang khusus daripada pemilik cap dagangan terlebih dahulu akan dianggap melanggar hak *common law* dan/atau hak cap dagangan **SUN JIANG TRADING SDN BHD**.

AMARAN DENGAN INI DIBERIKAN kepada orang awam dan para pedagang bahawa **SUN JIANG TRADING SDN BHD** tidak akan teragak-agak untuk memastikan prosiding sivil dan/atau jenayah dimulakan terhadap mana-mana dan semua orang dan/atau syarikat yang didapati melakukan atau membantu dalam perlakuan mana-mana perbuatan salah guna yang menyalahi undang-undang yang dinyatakan di atas. PERINGATAN UNTUK SEMUA.

Jika anda mempunyai apa-apa pertanyaan berhubung dengan perkara di atas, sila hubungi:-

DCC Advanz Malaysia Sdn. Bhd.
Suite 609, Block D, Phileo Damansara 1,
No.9, Jalan 16/11, 46350 Petaling Jaya,
Selangor D.E., Malaysia

Tel:+(603) 7957 1472
Emel: info@dccadvanz.com



三江贸易有限公司
SUN JIANG TRADING SDN. BHD. (Co. No.: 33850-U)
GST ID No.: 000556204032

警告启事

DEPEX
立白

DEPEX



兹通告公众人士和各商家，位于 Lot 2660, Kg. Baru Sungai Buloh, 47000 Selangor Darul Ehsan, Malaysia 的 SUN JIANG TRADING SDN BHD，是上述商标的习惯法及/或注册拥有人，这些商标使用于家庭清洁用品、家用清洁剂、消毒剂、家用清洁及洗涤剂、家用及洗衣漂白剂，以及洗漱用品等。

上述商标乃受马来西亚商标法律及/或习惯法的保护。凭借着长时间连续使用商标和注册，SUN JIANG TRADING SDN BHD 已经在上述商标取得极佳的商誉和声誉，而该商标已经成为本公司产品的特色。任何人及/或商业机构若被发现没经商标拥有人的书面批准而输入、制造、分销或售卖附有与上述商标完全相似或近似的产品，即是侵犯了 SUN JIANG TRADING SDN BHD 之习惯法权利及/或商标权利。

兹警告公众人士和各商家，SUN JIANG TRADING SDN BHD 将毫不犹豫地确保采取民事及/或刑事程序，以对付被发现触犯或协助触犯上述盗用行为的任何及所有人士及/或商业机构。谨此事先警告。

你若有任何有关上述事件的询问，敬请联络：

DCC Advanz Malaysia Sdn. Bhd.
Suite 609, Block D, Phileo Damansara 1,
No.9, Jalan 16/11, 46350 Petaling Jaya,
Selangor D.E., Malaysia

电话: +(603) 7957 1472
邮箱: info@dccadvanz.com